







## 见港 · 顺华 · 会安 DaNang · Hue · HoiAn

#### **DEPARTURE DATE:**

## 第一天 抵达岘港 - 顺华

(晚餐)

到达岘港国际机场后,由专业导游迎接,乘车经过秀丽的海云关隘前往顺华古都,沿途经过到陵古钓鱼村,在此游客可以观赏雄伟,美丽的云海,山全景。 到达顺华,晚餐享用越南的皇帝餐入住顺化酒店休息。

## 第二天 顺华

(早/午/晩餐)

早餐后,乘坐小船参观越南出名的天母寺,继续参观建于1804年的皇家宫殿,这里游客可以欣赏特色的建筑如:旗帜塔,午门,九功臣像,太和殿,紫禁城,九鼎等,继续参观启定皇帝陵墓。午餐於当地餐厅,下午自由在东巴市场购物,晚餐於当地餐厅。

### 第三天 顺华 - 会安

(早/午/晩餐)

早餐后,前往**会安古镇**。抵达会安古城用午餐,下午游客漫步欣赏会安古城留下来的**世界文化遗产如:福建会馆,新奇传统住宅**,400年历史的**日本桥**,自由在会安古街与本地市场购物,晚餐於当地餐厅,入住酒店休息。

#### 第四天 会安 - 巴拿山 - 岘港

(早/午/晚餐)

早餐后,前往**巴拿山**,乘坐电缆车,参观法国村,峰山,继续参观望月别墅(在距离1487米高)你可看到灵应庙,释迦牟尼佛的 念碑,继续参观佛手桥,从上面欣赏壮丽景色的壮丽全景。午餐后,乘坐电缆车返回岘港,参观龙桥,寒江桥,情人桥,晚餐於住宿岘港。

## 第五天 岘港 - 离境

(早)

早餐后,自由活动至送往机场启程回国,结束5天愉快旅程。







# FLIGHT DETAIL Kuala Lumpur (KUL) - Danang (DAD)

2 hours 35 minutes

Flight Return

Flight Going

2 hours 50 minutes

Danang (DAD) - Kuala Lumpur (KUL)

#### DAY 1 ARRIVAL DA NANG – HUE

Upon arrival at Da Nang International airport, our guide and driver will meet and transfer by bus over the most spectacular Hai Van Pass to Hue, the Vietnam's former Imperial Capital. En route, pass of Ocean Clouds and the scenic Fishing Village Of Lang Co, enjoy the beautiful landscape and panoramic views of the clouds, sea and mountain. On arrival in Hue, enjoy Vietnam Royal Style dinner. Overnight in Hue.

#### DAY 2 HUE CITY TOUR

Breakfast at hotel, take a private boat cruise along the Perfume River to visit Thien Mu Pagoda then proceed to visit the Imperial Citadel - built on 1804 and recognized by UNESCO as World's Culture Heritage. Continues to visit Flag Tower, Noon Gate, Nine Dymastic Urns, Nine Holy Cannons, Thai Hoa Palace, Forbidden Purble City, Khai Dinh Royal Tomb. Lunch will be served at local restaurant. In the afternoon, shopping at Dong Ba Market, dinner and overnight in Hue.

#### DAY 3 HUE – HOI AN (B/L/D)

Breakfast at hotel, transfer to Hoi An. Have lunch at Hoi An local restaurant. After lunch, you will discover the charming of Hoi An ancient town by walking to visit a traditional Chinese Communal House, Hoi Kien Temple, ancient Tan Ky Merchants' Houses, the 400-year-old Japanese Covered Bridge & spending time in Colorful Hoi An Local Market. Free time for shopping at Hoi An Ancient Town. Dinner at Restaurant and overnight in Hoi An

## DAY 4

#### HOI AN – BANA HILLS - DA NANG

(B/L/D)

(B/L/D)

After breakfast, transfer to Bana Hills. You have a chance to ride on a modern system of cable cars helps you get a bird's-eye view, very miraculous and attractive. You will visit some old French villas en route, as well as the suspension bridge, Nui Chua & the Mountain Peak (at the height of 1,487m). Continue to visit Vong Nguyet Villa where we will visit Linh Ung Pagoda, Sakyamuni Buddha's Monument, continue to visit Golden Bridge, enjoy stunning panoramic views of majestic scenery from above. After lunch, go down to Danang by cable car, visit Dragon Bridge, Han River Bridge, Love Bridge. Dinner at local restaurant & overnight in Danang.

## DAY 5 DA NANG - DEPATURE (B)

Breakfast at hotel. Free time until transfer to the airport for flight back home.

Terms and Conditions
lineary, hoted and answer the stated on the itinerary above are subject to change according to different departure date without prior notice. Any changes after booking, will inform accordingly fibre sequence of timerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator. All bell bell and the prior for the prior fo



## 5 Days 4 Nights 5天4夜

## VIETNAM TOUR INFO 越南旅游信息

FLIGHT SCHEDULE 旅程班机								
DATE 日期	FLIGHT 班机	FROM 从	TO 到	DEP 起飞	ARR 抵达			
		Kuala Lumpur	Danang					
		Danang	Kuala Lumpur					

	DANANG	HUE	HOI AN	BANA HILLS	DANANG
WEATHER 天气					
<b>~ ~ ~</b>					

ELECTRICAL SOCKET	LUGGAGE	CURRENCY	TIME DIFFERENCE	
电源插座	行李	汇率	时差	
Type-A Type-B Type-C	每人只准托运1件行李不超过 <mark>20公斤</mark> 和	RM 1 = 5257.43 VND	Malaysia time is	
	一个手提包不超过超过 <mark>5公斤。</mark>	(Vietnamese Dongs)	<mark>1 hour</mark> ahead Vietnam	
	Each individual are entitled to check	Visa / Credit Card	马来西亚时间比越南时间快 <mark>1小时</mark>	
建议携带国际插头 USUP AUSNZ EUROPE UK	in 1 luggage of not more than 20kgs and a hand carry bag not more than 5kgs. Strictly 20kg per person (1 check in luggage only)	VOLTAGE 电压		
E 以携帝国际相关 Recommended to bring an international plug		220 <mark>伏特</mark> ,50 <mark>赫兹</mark> 220 <mark>Volt</mark> s, 50Hz		

#### 亚航办理手续柜台

Air Asia Airlines check-in counter KLIA2

\*必须在4小时前前往柜台办理国际航班登记手续。 4 hrs before must be check in for international flight.

#### 建议携带的物品:

个人用品(牙刷,牙膏,洗发精,沐浴露,浴巾),晕车药,雨伞或雨衣,防晒霜,润肤露,帽子,个人药品,墨镜,短裤及长裤,舒适的鞋子,防水拖鞋,夹克,额外的衣服,充电宝,充电器,电线,面罩,洗手液及消毒剂。

\*由于个人卫生,天气及标准作业程序的原因,强烈建议准备以上列出的物品。

#### Suggestion things to prepare:

Personal toiletries (toothbrush, toothpaste, hair shampoo, body shampoo, towel), hair dryer, motion sickness pills, umbrella or raincoat, sunblock, cap, lotion, necessary medicine, short pant and long pant, comfortable walking shoes, waterproof slipper, jacket, extra clothes, power bank, charger, cable, Face mask, sanitizer kit.

\*Things listed above are highly recommended to prepare due to personal hygiene, weather & temperature condition and SOP.

Malaysia Tour Leader Contact : (Bobby Wong) +60 16 953 3555 Vietnam Tour Guide Contact : (Ms Phuoc) +84 909779104



## 路线地图 ROUTE MAP



## 注意事项 REMARK

备注: 出发前一天,请用Covid检测试剂盒自我检测。

Remark: Please use own Covid Test Kit to test result at 1 day before departure.



#### PC-Covid Viet Nam

Cục Tin học hóa, Bộ Thông tin và Truyền thông

请在出发之前下载并注册App。

Please download and register the App before departure.

#### Vietnamese PC COVID Apps

**Apple Device** 

https://apps.apple.com/us/app/pc-covid-viet-nam/id1508062685

**Android Device** 

https://play.google.com/store/apps/details?id=com.mic.bluezone